
vragenuurtje

Mondelinge vraag – Antwoord 

Opschrift

Vergadering van 27 maart 2023

Nummer: 2023_MV_00188

Onderwerp:
Mondelinge vraag van raadslid Patricia De Beule: Erkenning van een kind in de dienstencentra

Raadslid(-leden):
Patricia De Beule -             Open Vld          

Bevoegd: Isabelle Heyndrickx

Omschrijving van de vraag

Toelichting:
Sinds vorige maand kan de Gentenaar voor alle administratieve handelingen terecht in 
ons nieuw Stadskantoor. Daarnaast kunnen inwoners in hun eigen buurt in de 
dienstencentra terecht voor basisdienstverlening; zoals de aangifte van een adreswijziging 
of de aanvraag van een nieuwe identiteitskaart of rijbewijs.
De erkenning van een kind kan dan weer niet in een dienstencentrum. Nochtans gebeurt 
dit steeds vaker door ongehuwde koppels die een kindje verwachten, want enkel na deze 
erkenning krijgen de vader of meemoeder dezelfde rechten en plichten ten opzichte van 
het kind als de moeder.
Dat men daarvoor enkel in het Stadskantoor in het centrum van de stad terechtkan, is niet 
altijd even praktisch. 

Vraag:
1. Waarom kan de erkenning van een kind niet in de dienstencentra gebeuren? 
2. Zijn er plannen om dit in de toekomst wel mogelijk te maken?

Antwoord

Met dienst Burgerzaken streven we steeds naar een maximaal toegankelijke 
dienstverlening. Waar we kunnen, bieden we producten digitaal aan. Op die manier 
vermijden we verplaatsingen voor mensen die daar de tijd niet voor hebben of geen hulp 
nodig hebben. Wie dat wenst, kan uiteraard ook steeds fysiek terecht aan onze loketten. 
Ook daar zorgen we voor maximale toegankelijkheid door centraal aanwezig te zijn in 
het stadskantoor en decentraal in onze dienstencentra. 



Naast de toegankelijkheid streven we in onze dienstverlening ook naar expertise. 
Regelgeving wordt steeds complexer, waardoor bepaalde producten een grote mate van 
specialisatie vragen van onze medewerkers.
Het aanbod in de dienstencentra focust zich op de producten die de burger het meest 
nodig heeft, zoals het uitreiken van identiteitskaarten, adreswijzigingen, rijbewijzen, 
reispassen e.d. De medewerkers die in de dienstencentra aanwezig zijn, hebben expertise 
in die producten. 
De erkenning van een kind is een minder courant product. Zo werden vorig jaar 1470 
aanvragen tot erkenningen verwerkt, tegenover bijvoorbeeld 16.3000 aanvragen voor 
identiteitskaarten. 
Om die reden kan de erkenning van een kind enkel worden opgenomen door de 
medewerkers van het loket Levensweg, die hun werkplaats hebben in het Stadskantoor. 
Het opmaken van aktes vergt immers een andere expertise en kennis van het Burgerlijk 
Wetboek.
Ik kan u wel meedelen dat recent een KB werd gepubliceerd dat het in de toekomst 
mogelijk maakt om erkenningen digitaal te verwerken. Op die manier zal de burger zich 
daar niet meer voor hoeven te verplaatsen. We hebben onze softwareleverancier gevraagd 
om hiervoor zo spoedig mogelijk de nodige ontwikkelingen te doen. Als vooruitstrevende 
stad op het vlak van digitale dienstverlening willen we daar uiteraard zo snel als mogelijk 
mee van start kunnen gaan. Wanneer dat precies zal zijn, kan ik op dit moment nog niet 
meegeven.
Ik hoop hiermee uw vragen te hebben beantwoord.


